
 

 

Förslag till beslut 
 

12. Inriktningsbeslut ny simhall i Huddinge kommun 

Huddinges tillväxt bör medföra fler aktiviteter och möjligheter för våra invånare, inom 
kommunens gränser. Därför ser Sverigedemokraterna det som mycket positivt att en av 
länets största kommuner kan få en modern simhall med femtiometersbassäng. 

Emellertid kvarstår en övergripande brist på utbud av aktiviteter inom kommunens gränser. 
När en investering av detta omfång görs, bör kommunen därför söka efter möjligheter till 
synergiprojekt och nyttomaximering, som en del av förarbetet. Det kan röra sig om någon 
annan populär inomhussport såsom bordtennis, eller något som vanligtvis är mer förknippat 
med att vara en spontanaktivitet, såsom bowling. 

Med anledning av ovanstående föreslår vi följande som tilläggsyrkande: 

att i samband med det fortsatta arbetet kring den nya simhallen, utreda möjligheten för 
ytterligare verksamhet att beläggas i eller vid fastigheten. 
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